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Prolokól Nr 04n020 

z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 
z dnia 24 sierpnia 2020 roku 

W dniu 24 sierpnia 2020 roku o godzinie 09:00 w sali konferencyjnej Centrum 
Ratownictwa Poiarniczego w Nowym Miasteczku odbyło się wspólne posiedzenie 
Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji 
uczestniczylo jedenastu (11) radnych (brak Boteny Skoczeń, Pawia Kozłowskiego, 

Zbigniewa Podgórnego, Knysztofa Kuźmiskiego) co stanowiło kworum wszystkich 
komisji poza Komisją Oświaty, Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych. Obradom 
pr.tewodoiczył prLewodniczący Rady Miejskiej Anatol Komaroicki. 

Proponowany porządek obrad: 
l. Otwarcie komisji. 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowe Miasteczko 

na 2020 r. 
4. Opinia do projektu uchwały sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników sądowych w wyborach uzupełniających na kadencję 2020-2023. 
5. Opinia do projektu uchwały sprawie określania średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Nowe Miasteczko w roku szkolnym 202012021. 
6. Opinia do projektu uchwały sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
7. Sprawy bieżące. 

8. Zakończenie posiedzenia komisji stałych. 

Proponowany porządek obrad: 
I. Otwarcie komisji. 
Przewodniczący przywitał Radnych, gości i przeczytał proponowany porządek obrad. Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum wszystkich komisji, poza Komisją Oświaty, 
Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
Skarbnik Dorota Jatczak zaproponowała wniesienie do porządku obrad, do punktu 7 obrad 
projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budtetowej Gminy Nowe 
Miasteczko. Więcej propozycji zmian nie było. Przystąpiono do głosowania nad porządkiem 
ohrad z punktem wniesionym przez Skarbnik, w glosowaniu jawnym program został przyjęty 
jednogłośnie. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowe 
Miasteczko na 2020 r. 

Przewodniczący poprosił Skarbnik Dorotę Jatczak o przedstawienie projektu uchwały. 
Skarbnik omówiła w szczegółach poszczególne wnioski zmieniające dochody i powody 
zmian po stronie wydatków, oraz aktualizację załączników uchwały budżetowej. Skarbnik 
poprosiła o możliwość zmiany projektu do czasu sesj i ze względu na mające wpłynąć lada 
dzień środki zewnętrzne (wpływy dotyczą szkół i zwrotu dofinansowania funduszy 
sołeckich). 
Uwag i pytań nie bylo. Skarbnik Dorota latczak odczytala projekt uchwaly. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej , Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 



4. Opioia do projektu ucbwały sprawie powolania zespolu OpinIUj ącego 
kandydatów oa lawników sądowycb w wyboracb uzupeloiającycb na kadeocję 

2020-2023. 
Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Danuta Wojtasik, która wyjaśniła, że uchwala 
powołująca zespół jest konieczna, aby przeprowadzić nabór i wybór ławników sądowych. O 
przeprowadzenie wyboru zwrócił się do gminy Prezes Sądu Okręgowego w Zielonej Górze. 
Przewodniczący poprosił O składanie kandydatur na członków komisji. Zgłoszono: 

Małgorzatę Żmijowską, Eugeniusza Zwarycza, oraz Wiesława Kopcia. Więcej kandydatur nie 
zgłoszono, kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Burmistrz odczytała treść projektu 
uchwały .~ wpisanymi do niej w/w kandydatami. 
Uwag i pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za, 

5. Opinia do projektu uchwały sprawie określania średniej ceny jednostki paliwa 
w Gminie Nowe Miasteczko w roku szkołnym 2020/2021. 

Projekt uchwały odczytała i omówiła Burmistrz Danuta Wojtasik. Burmistrz wyjaśniła, że 
gmina ma obowiązek ustawowy ustalania na każdy kolejny rok szkolny ceny jednostki 
paliwa. 
Uwag i pytań nie było, Przystąpiono do glosowania nad pozytywną opinią do projektu 
uchwały, 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za, 
Komisja Gospodarki Komunalnej , Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 

6. Opinia do projektu ucbwały sprawie zaliczeoia drogi do kategorii dróg 
gminnych. 

Burmistrz Danuta Wojtasik poinformowała, że uchwała jest konsekwencją przyjętej wcześniej 
uchwały intencyjnej w sprawie przyjmowania w zarząd gminny dróg powiatowych, i w tym 
przypadku dotyczy to drogi Konin - Szyba. Burmistrz odczytała projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. 
Uwag i pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, L adu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Nowe Miasteczko. 

Skarbnik Dorota Jatczak wyjaśniła konieczność aktualizacji, a co za tym idzie całkowitej 
zmiany treści uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Nowe 
Miasteczko, Powodem są zmiany ustaw wyższych, a przy okazji w nowej uchwale zmieniono 
stylistycznie niektóre fragmenty i usunięto niepotrzebne zapisy. Skarbnik odczytała treść 

projektu uchwały. Ogłoszono przerwę. Po przerwie kontynuowano omawianie punktu, Radni 
pytali o kopię uchwały znoszonej nową uchwałą, Skarbnik odczytała aktualnie obowiązującą 
uchwałę. Radni dopytywali o chronologię procedowania Rady Miejskiej nad projektem 
budżetu, a w szczególności o zasadności ustalania w projekcie uchwały szczegółowych 
tenninów dla komisji rady. Ze względu na rozbieżne zdania co do tych tenninów. Skarbnik 
postanowiła do sesji dostarczyć skorygowany o proponowane tenniny projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 



Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej , Ladu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 

8. Sprawy bieżące. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Żmijowska zapytała Bunnistrz czy w 
nowym roku szkolnym przedszkole niepubliczne uruchomi nabór i zajęcia. Burmistrz 
odpowiedziała, że przedszkole nie złożyło wniosku do gminy o dotacje która jest 
zaplanowana w budżecie, a innych informacji nie posiada. Małgorzata Żmijowska poprosiła, 
aby na sesję przygotować informację na temat stanu przygotowań szkół do roku szkolnego w 
kontekście trwającej epidemii korono wirusa, oraz informację nt. sposobu pracy urzędu 
miejskiego w warunkach epidemii. Wiceprzewodnicząca poprosił o informację czy w 
urzędzie przywrócony zostanie normalny czas pracy z obecnych 5 godzin do 8. Bunnistrz 
wyjaśniła, że aktualnie urząd pracuje 5 godzin stacjonarnie i pozostałe 3 zdalnie, a ma to 
zapobiec zachorowaniom wśród pojedynczych urzędników, co spowodować może objęcie 
wszystkich pracowników kwarantanną i zamknięcie urzędu. Radny Przemysław Radecki 
zapytał na jakim etapie jest postepowanie przetargowe na termomodernizację budynków 
szkoły. Burmistrz poinformowała że w przetargu nie wpłynęła żadna oferta, drugi przetarg 
jest w trakcie. 
Więcej pytań, spraw nie było. 

9. Zakończenie posiedzenia komisj i stałych. 

Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie wspólne Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
Protokół jest dostępny na stronie internetowej BlP Urzędu Miejskiego. 
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